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5 پروژه  برای جنوب شهر
در قالب رویداد امید و افتخار طرح های عمرانی، خدماتی و ترافیکی منطقه 19به بهره برداری رسید

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار
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آرامگاه شهدای نطنز، نیازمند بهسازی است
متأسفانه وضعیت آرامگاه شهدای پر افتخار شهر نطنز اصلا 
مساعد و در  شأن این شهیدان عزیز نیســت. روشنایی این 
محدوده مناسب نیست و اکثر لامپ ها سوخته اند؛ از طرفی 
سنگ مزار این عزیزان بر اثر باد و باران و عوامل طبیعی مثل 
تابش آفتاب به مرور مخدوش و معیوب شــده اســت. گل و 
گیاهانی هم که در این منطقه کاشته شده اند، تقریبا از بین 
رفته و پژمرده اند؛ چون به موقع آبیاری و رسیدگی نمی شوند. 
این شرایط ابدا در  شأن جوانان برومندی که جانشان را در راه 

حفظ میهن و مردم فدا کرده اند، نیست.
بسطام از نطنز

پل مکانیزه ایستگاه بی آرتی بسیج فعال شود
مدت هاست پل مکانیزه یا همان پله برقی ایستگاه بی آرتی 
بسیج خاموش اســت و عبور از عرض خیابان که عریض هم 
هست برای مســافران و شهروندان بســیار مشکل است. از 
طرفی بالا رفتن از پله برقی خاموش به مراتب ســخت تر از 
بالارفتن از پله های عادی اســت و این امر به خصوص برای 
کهنسالان و کودکان ســخت و خطرناک است. لطفا به این 

موضوع رسیدگی شود.
افسری از تهران 

جاده جدید طالقان ایمن نیست
 چند سالی اســت که جاده جدیدی برای طالقان کشیده و 
احداث شده اما متأسفانه ایمنی و استاندارد لازم را ندارد و طی 
این سال ها، بارها شاهد تصادف و به بار آمدن خسارات جانی 
و مالی بوده ایم؛ لذا از مسئولان درخواست داریم تا نسبت به 

ایمن کردن این جاده اقدام کنند.
گوهرافشان از طالقان

تکالیف خارج از توان دانش آموز و خانواده، نخواهند
دانش آموزان ما در مدارس دولتی درس می خوانند؛ اما معلمان 
هر روز هزینه ای جدید برای ما می تراشند. جدای از هزینه های 
عجیب و غریب، آنچه به عنوان تکلیف تعیین می کنند، باعث 
هزینه می شود. جای سؤال است، واقعا چرا هر هفته باید چند 
سری کپی و تصویرسازی توســط دانش آموزان انجام شود؛ 
آن هم در شــرایطی که می دانند امکان آن برای دانش آموز 
دبستانی در خانه فراهم نیست. از طرفی مگر چند دهه قبل 
است که هنوز تکالیف بچه ها را خط می زنند؟ حالا که سال 
تحصیلی به پایان رسیده، فرصتی است تا برای سال آینده این 

موارد را اصلاح کنند.
ولی زاده از تهران

اولتیماتوم به متولیان کوه نور
حســین اخگرپور، شــهردار منطقه19 در پایان آیین رویداد 
امیدوافتخار در جمع خبرنگاران حاضر شد و به پرسش های آنها 
پاسخ داد. مهم ترین سؤال ایمنی سازی  پاساژ کوه نور در خیابان 
شکوفه بود که اخگرپور گفت: »این پاساژ اخطار آتش نشانی و 
ایمنی دریافت کرده و مقام قضایی 3 ماه فرصت داده تا نواقص 
ایمنی را رفع کرده و تأییدیه ایمنی بگیرد. امیدواریم متولیان 
این پاساژ نسبت به اتخاذ تدابیر لازم و اخذ مجوزها اقدام کنند؛ 

در غیراین صورت برخورد قانونی با آنها انجام خواهد شد.«

 ساماندهی گل فروشان 
موضوع ساماندهی گل فروشان طی یک ماه گذشته در 2مرحله 
و در راستای ساماندهی اجتماعی اجرایی شد که در نخستین 
مرحله ۸3 نفر و در مرحله دوم هم 20نفر از کودکانی که توسط 
برخی افراد مورد سوء استفاده قرار می گرفتند جمع آوری شدند. 
نکته قابل تامل این است که قانون منع به کارگیری کودکان و 
استفاده از آنها برای کار کاملا مشخص است، اما این قانون توسط 
برخی از این افراد زیرپا گذاشته می شود. با اخذ دستور قضایی 
و هماهنگی و همراهی عوامل شــهرداری جمع آوری کودکان 
انجام می شود؛ همچنین با هماهنگی شرکت ساماندهی صنایع 
و مشاغل شهر تهران به صورت کلی یک نظم و هماهنگی در این 

حوزه ایجاد خواهیم کرد.

 ساخت وسازهای غیرمجاز
با تلاش شبانه روزی عوامل شــهرداری در منطقه ساخت وساز  
غیرمجاز جدیدی شکل نگرفته و گاهی تخلفات کوچکی روی 
می دهد که از طریق سامانه نظارتی 13۷ گزارش و با فوریت با 

تخلفات برخورد می شود.

مکث

شهرداری در هتل سازی خلاف نکرده است
ســیداحمد علوی، رئیس کمیته گردشگری شورای شــهر تهران: تاکنون خلافی از سوی شــهرداری تهران در 
حوزه هتل سازی  )چه حوزه زیست محیطی و چه حوزه شهرســازی( صورت نگرفته است. بنای هتل بوستان 
جنگلی شیان نیز مربوط به این دوره ها نیست و در اصل مجموعه دیگری بوده که تغییر کاربری داده است.

احداث ۶۴ نیروگاه تجدیدپذیر خورشیدی کوچک
اصغر عطایی، سرپرست اداره کل محیط زیســت و توسعه پایدار: شــهرداری تهران بیش از ۱۰سال است که 
به عنوان یک نهاد پیشــرو در توســعه انرژی های تجدیدپذیر فعالیت می کند و در بیش از ۶۴نقطه از مناطق 

۲۲گانه، نیروگاه تجدیدپذیر خورشیدی کوچک مقیاس ایجاد کرده است.

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

دیروز )12خرداد( رویداد امیدوافتخار به ایستگاه صدوبیست و چهارم 
و به منطقه 19رســید. این رویداد آیین افتتــاح و بهره برداری از 
پروژه های عمرانی، خدماتی و ترافیکی را رقم زد و روبان 5پروژه که 
برای عملیاتی و تکمیل شدن آنها 155میلیارد تومان اعتبار هزینه 
شده است، قیچی شد. در این مراسم مجتبی شاکری، مشاور شهردار 
تهران گفت: »برای همه ما فرصتی جهت خدمت ایجاد شده و جا دارد 
از این نعمتی که انقلاب، اسلام و قرآن در اختیار ما قرار داده، استفاده 
کنیم.« در ادامه هم حسین اخگرپور، شهردار منطقه 19درخصوص 

پروژه ها توضیحاتی ارائه داد.

حل معضل ۱۰ساله
لوله گــذاری شــبکه آب هــای ســطحی خیابان 
پوریای ولی، مطالبه 10ساله شهروندان منطقه بود. 
به دلیل اختلاف ســطح مغازه ها و خیابــان همواره 
شــاهد آب گرفتگی در ایــن محور بودیــم و همین 
موضوع نارضایتــی مردم را در پی داشــت؛ بنابراین 
با پیگیری هــای صورت گرفته لوله گــذاری آب های 
ســطحی انجام و مشــکل این خیابان برای همیشه 

حل شد.

آسفالت جاده خاکی
امامزاده سه برادران)ع( یکی از نقاط گردشگری منطقه محسوب می شود که پیش  از این جاده این محور 
به  طول یک کیلومتر خاکی بود و تردد زائران به سختی انجام می شــد؛  بنابراین اصلاح جاده در دستور 
کار قرار گرفت و با استفاده از 2500تن آسفالت این کار انجام شد. این اقدام علاوه بر خدمت به زائران، 
موجب ایجاد گردشگری در حومه شهر تهران با نگاه گردشــگری طبیعی و زیارتی می شود. همچنین 

جاده روستای دانگه به طول 300 متر و عرض 11 متر با استفاده از ۶00 تن آسفالت اجرایی شده است.

مسقف سازی  پایانه بهشت
پایانه بهشت حدود 2500متر مساحت دارد و ساکنان خانی آبادنو جنوبی 
از آن استفاده می کنند. در راستای ارائه خدمات مطلوب تر به شهروندان، 
مسقف سازی  جایگاه مسافران به مســاحت ۶00متر انجام شد؛ همچنین 
با نوســازی و برقی ســازی ناوگان حمل ونقل عمومی خدمــات ویژه تر و 

شایسته تری را می توان به شهروندان ارائه داد.

بهسازی خیابان خلازیر
در فــاز اول ضایعات فروشــان خیابان خلازیر 
ســاماندهی شــدند. پس از این اقدام خیابان 
نیاز به بهسازی داشــت که در فاز دوم این کار 
انجــام و از طریق این عملیــات اتصال خیابان 
ســهیل به کندرو آزادگان میسر شــد؛ که با 
بازگشــایی خیابان خلازیر شــاهد حل بخش 
زیادی از معضلات زیست محیطی و اجتماعی 

بود. خواهیم 

انشعاب شبکه فاضلاب
خیابان ســهیل مرکزی شــبکه فاضلاب خانگی نداشت و 
فاضلاب ها در نهرها روان بود. معضلات زیســت محیطی در 
این محور ســبب نارضایتی شهروندان شــده بود؛ بنابراین 
لوله گذاری جمع آوری فاضلاب خیابان ضروری بود که این 
کار صورت گرفت و لوله گــذاری به طول یک کیلومتر انجام 
شد. شهردار منطقه اظهار کرد: »امیدواریم ادامه لوله گذاری 
ناحیه 3 هم انجام و اتصال آن بــه تصفیه خانه خلیج فارس 

میسر شود.«


